

No. 21623. CONVENTION ON LONG-RANGE TRANSBOUNDARY AIR POLLUTION. CONCLUDED AT GENEVA ON 13 NOVEMBER 1979¹

N° 21623. CONVENTION SUR LA POLLUTION ATMOSPHERIQUE TRANSFRONTIÈRE À LONGUE DISTANCE. CONCLUE À GENÈVE LE 13 NOVEMBRE 1979¹

DECLARATION relating to the declaration made by Poland² concerning the declaration of application to Berlin (West) by the Federal Republic of Germany³

Received on:

18 October 1985

FRANCE

UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN
AND NORTHERN IRELAND

UNITED STATES OF AMERICA

DÉCLARATION relative à la déclaration formulée par la Pologne² concernant la déclaration d'application à Berlin-Ouest par la République fédérale d'Allemagne³

Reçue le :

18 octobre 1985

FRANCE

ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE
ET D'IRLANDE DU NORD

ETATS-UNIS

[TRANSDUCTION — TRANSLATION]

“With regard to that declaration [by Poland] the Governments of the United Kingdom, the United States and France wish to recall their statement of 4 April 1984⁴ contained in Document C.N.97.1984.TREATIES-1 of 16 May 1984.”

Registered ex officio on 18 October 1985.

En ce qui concerne ladite déclaration [polonaise] les Gouvernements du Royaume-Uni, des Etats-Unis et de la France renouvellent leur déclaration du 4 avril 1984⁴ dont le texte figure dans le document C.N.97.1984.TREATIES-1 du 16 mai 1984.

Enregistré d'office le 18 octobre 1985.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1302, p. 217, and annex A in volumes 1310, 1312, 1314, 1325, 1330, 1340, 1344, 1356 and 1358.

² *Ibid.*, vol. 1403, No. A-21623.

³ *Ibid.*, vol. 1302, p. 217.

⁴ *Ibid.*, vol. 1356, No. A-21623.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1302, p. 217, et annexe A des volumes 1310, 1312, 1314, 1325, 1330, 1340, 1344, 1356 et 1358.

² *Ibid.*, vol. 1403, n° A-21623.

³ *Ibid.*, vol. 1302, p. 217.

⁴ *Ibid.*, vol. 1356, n° A-21623.